

# NC数控滚轮送料机

产品名称	NC数控滚轮送料机
公司名称	东莞市申易达工业机器人有限公司
价格	.00/台
规格参数	品牌:恒力 型号:NCF-300 送料速度:15m/min
公司地址	广东省东莞市塘厦镇林村里牙塘工业区二区一路165号
联系电话	0769-87931901 13902695409

## 产品详情

NC 数控滚轮送料机 NC ROLL FEEDER

特性及構造 Features and construction :

1、高精度的送料：針對高科技來臨，以電腦閉路式回授系統控制，使精度確保在  $\pm 0.03\text{MM}$  以內

High-precision feeding : Aiming at the arrival of hi-tech industry it is controlled by computer closed-circuit feedback system.so that the precision can maintain within  $\pm 0.3\text{MM}$

2、階段式送料機能：可輸入20組不同的送料長度，每組提供999次衝壓次數，滿足特殊制品的加工生產（選配）

Phase-style feeding function:it can input 20 groups of different feeding length, each group provides punching for 999 times to satisfy the processing and production of special products(option)

3、個性化的手動模式：可輸入適合的3段手動速度，讓使用者更容易操作，精確地使材料送進模具而定位

Manual model : it can input 3 phases manual speed,which can let used operate more easily and feed materials more accuracy.

4、高效率的放鬆裝置：配合衝床之凸輪訊號以及簡單之料厚調整，即可快速的設定放鬆角度

High-efficiency release device:it can set up release angle quickly,only match Cam signal of and adjusted feed thickness can done.

5、送料長度的設定：在控制面板上，直接輸入送料長度，即可達到所需的送距

Feeding length setting: input feed length on the controller panel directly.

6、送料機構：滾輪採用中空式，重量輕，回轉慣性小，表面硬度HR60° 鍍硬鉻，耐磨損，壽命長

Feeding unit:the roll adopts middle-hollow style,being light and with low inertia for electroplate.the surface hardness HRC60° and hard chrome plated.

售前：提供技術服務諮詢、客戶服務中心、幫您輕鬆了解產品知識

售中：分布全國樞紐的物流中心、銷售服務中心等、技術支持中心，即時處理訂貨、銷售、產品應用等相關環節，以高效率滿足客戶需求

售后：顧客投訴，2小時內響應；產品質量兩年保修，如有質量問題可以提供退換服務